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Številka: 900-8/2014-1 
Nova Gorica, 6. marec 2014    
  
 
 

O D G O V O R I 
 

NA  POBUDE, PREDLOGE IN VPRAŠANJA SVETNIC TER SVETNIKOV, KI SO BILA 
PODANA NA SEJAH MESTNEGA SVETA 

 
 
 
 
36. SEJA MESTNEGA SVETA, 20. marec 2014 
 
 
1. SVETNIK TOMAŽ BELINGAR je skladno z 21. členom poslovnika mestnega sveta 

najmanj tri dni pred sejo, podal naslednjo pobudo: 
Dajem pobudo MONG za odkup umetniške skulpture Janeza Boljke – bronastega 
bika, simbola nekdaj izvozne znamke MIP-a. 
Do 25. aprila 2014 je namreč možno odkupiti Boljkovo skulpturo, denar od prodaje pa 
nameniti nekdanjim delavcem MIP-a, ki od stečaja podjetja v petih letih niso dobili še 
nič, kot pojasnjuje stečajni upravitelj Miroslav Benedejčič. Poleg tega bi občina 
bronasto skulpturo ohranila kot mestno in regijsko kulturno zapuščino in s tem delno 
pripomogla k zaključku fantomske razprodaje družbene lastnine. Bronasti bik je bil 
namreč že večkrat naprodaj po vrtoglavi ceni slabega četrt milijona evrov. Kdo naj se 
zavzema za občinsko zapuščino, če ne njeni sami upravitelji in občani? 

 
Župan je posredoval naslednji odgovor: Pobudo svetnika Tomaža Belingarja, da bi mestna 
občina odkupila umetniško skulpturo Janeza Boljke, bronastega bika pred nekdanjim MIP-om 
(sodna izvedenka ocenjuje vrednost na 200.000 eur) ocenjujem kot nerealno in nepravično, 
morda celo kot potezo predvolilne kampanje. Moje stališče je, da so vsi, občanke in občani 
mestne občine, enakovredni. Če bi se mestna občina odločila za ta način pomoči delavcem 
nekdanjega MIP-a, bi to pomenilo, da bi enako pomoč morali nuditi tudi vsem ostalim 
delavkam in delavcem iz naše občine, ki so izgubili zaposlitev. Kako bi sicer lahko opravičili 
dejstvo, da smo  delavcu MIP-a pomagali, nekomu drugemu pa ne? Predlagani način pomoči 
delavcem ne sodi med pristojnosti lokalne skupnosti, s katerimi bi lahko ukrepala v primerih 
izgube zaposlitve občanov. Obenem bi s ponavljajočim tovrstnim reševanjem presegli 
finančno vzdržnost proračuna, iz katerega zagotavljamo vsa ostala potrebna sredstva za 
področje sociale, predšolskega in šolskega izobraževanja, civilne zaščite, infrastrukture itd. 
Brezposelnim v mestni občini pomagamo na številne druge načine: sofinanciranje dela preko 
javnih del (v letošnjem letu do sedaj preko 80), vsakoletne neposredne finančne pomoči za 
nove zaposlitve (ravnokar smo objavili nove razpise), podpora Primorskemu tehnološkemu 
parku za nastajanje novih podjetij in novih zaposlitev (poseben razpis in aktivnosti), 
sofinanciranje izobraževanj, zaposlovanje na projektih s pomočjo pridobljenih evropskih 
sredstev (We are the planet, Solum, Pumas, Gotrawama), investicije v občini (rolkarski 
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poligon, ureditev in prenova kolesarske infrastrukture, prenova središča mesta, projekt 
izgradnje osrednje čistilne naprave itd.), v okviru katerih dobijo delo številni občani.  
Zavedam se težkega položaja delavcev. Tudi sam si osebno s pomočjo gospodarske 
diplomacije nenehno prizadevam, da bi na Goriško privabili investitorja, ki bi bil pripravljen 
ohraniti MIP kot celoto, skupaj z blagovno znamko in opremo ter ponovno nuditi zaposlitev 
delavcem. Trenutno stanje na področju gospodarstva ni ravno ugodno, zanimanje 
investitorjev je šibko. Vendar bom s prizadevanji nadaljeval tudi v prihodnje.  
 
 
35. SEJA MESTNEGA SVETA, 13. februar 2014  
 
 
1. SVETNIK STANKO ŽGAVC je zaprosil za dodatno pojasnilo:  

Zahvaljujem se Komunali Nova Gorica za podani izčrpen odgovor v zvezi z 
vprašanjem, ki sem ga dal, in sicer čiščenje teh zabojnikov predvsem v poletnih 
mesecih, ko pač iz njih zaudarja. Ampak morda je prišlo do nesporazuma, ker 
Komunala Nova Gorica, d.d., mi obširno razlaga in sam to razlago sprejemam, kako je 
z biorazgradljivimi kuhinjskimi odpadki v teh 240 litrskih kontejnerjih. Torej, nisem 
spraševal za te kontejnerje, ker se strinjam, da so  vzdrževani in da je točno tako, kot 
je napisala Komunala Nova Gorica, d.d..  
Sprašujem za kontejnerje volumna približno 1 m³, ki so na štirih kolesih, ker namreč 
tudi po lastnih ugotovitvah, torej uporabniki zatrjujemo, da predvsem v poletnih 
mesecih iz teh kontejnerjev zaudarja, zato prosim za dodatno pojasnilo, kako je s 
čiščenjem teh kontejnerjev.       

 
Oddelek za gospodarstvo in gospodarske javne službe je posredoval naslednji odgovor:  
Prošnjo za dopolnitev odgovora smo naslovili na koncesionarja Komunalo d.d. Nova gorica, ki 
nam je poslala naslednjo dopolnitev: »V letu 2013 je bilo zaradi dotrajane opreme in vozil, ki 
je posledica premajhnih vlaganj v posodobitev opreme zaradi dvanajst let nespremenjene 
cene,  zelo veliko okvar na kamionih za zbiranje odpadkov, zato smo izpade nadomestili s 
pralno smetarko. Tako smo lahko zagotovili kolikor toliko uspešno izvajanje gospodarske 
javne službe. Seveda se je zato zmanjšala intenzivnost rednega vzdrževanja in pranja 
kontejnerjev.  
Vzrok smradu pri odpadkih v kontejnerjih  je razkroj bio razgradljivih odpadkov, največkrat 
kuhinjskih in zelenega odreza, ki pa ne sodijo v zelene zabojnike za ostanek odpadkov. 
Takšni odpadki sodijo v rjave zabojnike za biorazgradljive odpadke, za katere je zagotovljena 
dodatna vrečka proti preprečevanju čezmernega onesnaževanja zabojnika. 
Žal se še vedno velikokrat zgodi, da občani  odlagajo biorazgradljive odpadke v napačne 
zabojnike in v teh primerih lahko pride do povečanega smradu.  V poletnih mesecih se  zaradi 
visokih temperatur razkroj še pospeši in je zato smrad močnejši. Kljub rednemu vzdrževanju 
zabojnikov pa smradu ne moremo povsem preprečiti, saj bi bilo potrebno skoraj tedensko 
pranje kontejnerjev, kar pa je praktično nemogoče izvajati. V primerih, ko nas občani 
obvestijo, lahko urgentno, poleg rednega čiščenja,  dodatno očistimo in operemo zabojnike za 
mešane komunalne odpadke. Toda to nikakor ni trajna rešitev, saj se že z novo količino 
nepravilno odloženih odpadkov smrad povrne.  Prava rešitev za smrad  je pravilno ločevanje 
odpadkov in odlaganje biorazgradljivih odpadkov v rjave zabojnike, ki so opremljeni z 
biorazgradljivo vrečko, ki preprečuje onesnaženje kontejnerja in s tem preprečuje gnitje in 
smrad.  
Kljub vsem težavam pa smo prepričani, da smo zagotovili tak nivo storitev, ki za občane ne 
predstavlja tveganja in vira za morebitne okužbe in je s stališča varstva zdravja ustrezno. 
Pripomb in reklamacij na čistočo in vzdrževanost kontejnerjev praktično nismo prejeli.« 
Osnovno vprašanje s prvotnim odgovorom in dopolnitev odgovora bomo naslovili tudi na 
pristojnega občinskega inšpektorja, da preveri morebitna odstopanja izvajanja koncesije s 
tem v zvezi glede na Odlok o zbiranju in prevozu komunalnih odpadkov v MONG (Uradni list 
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RS, št. 21/08) in februarju 2014 sprejet letni program izvajanja GJS zbiranje in prevoz 
odpadkov.  
 

 
 
2. SVETNIK VALTER VODOPIVEC je postavil naslednje vprašanje:     

Župan, g. Ljucoviču in tebi sem 20. januarja poslal svetniško pobudo, in sicer, da se 
uvrsti točka ali pa vprašanje Majskih poljan na prvo naslednjo sejo mestnega sveta 
oziroma, da se skliče izredna seja mestnega sveta.   
Sprašujem, zakaj ta pobuda ni bila uslišana, upoštevana oziroma ni bilo nobenega 
odgovora in odziva nanjo? 

 
Župan je posredoval naslednji odgovor: Problematika remize je, kot ste že seznanjeni, zelo 
kompleksna in obširna ter izhaja iz nedorečenosti podpisanih razmerij med mestno občino, 
Immorentom in Primorjem, ki je kasneje doživelo stečaj. Mestna uprava je v pogovorih z 
lastnikom remize, družbo Immorent. Natančno pregledujemo vso obstoječo dokumentacijo na 
osnovi nekdanje pogodbe in dogovorov med mestno občino, Immorentom in Primorjem ter 
ugotavljamo upravičenost zahtev Immorenta. To pa z namenom, da oblikujemo predlog 
pogajalskih izhodišč. V interesu občine je, da se poišče sporazumna rešitev, ki bo vsebovala 
tudi dokončno ureditev Prvomajske ulice in s tem povezanega odvodnjavanja. Svetnikom 
bomo predstavili probleme, ki izhajajo iz same pogodbe in različne možne pravne oziroma v 
primeru spora odvetniške interpretacije ter predlog pogajalskih izhodišč. Na svetniških 
skupinah se bomo tudi dogovorili, ali je dodatno potreben še sklic izredne seje.  
Zato ocenjujem, da uvrstitev te točke na dnevni red seje oziroma sklic izredne seje na to temo 
v tem trenutku brez pripravljenih predlogov pogajalskih izhodišč, ni smiselen. Kot sem vam že 
ustno pojasnil na seji 13. februarja, v primeru, da na vsak način želite uvrstitev te točke na 
dnevni red seje oziroma sklic izredne seje mestnega sveta na temo remize, lahko v skladu s 
poslovnikom pripravite gradivo in bomo točko uvrstili na dnevni red.   
 
 
3. SVETNIK VALTER VODOPIVEC je postavil naslednje vprašanje:   

Imam vprašanje za go. direktorico občinske uprave, in sicer sprašujem direktorico, ali 
drži informacija, da s 1. 1. 2014 ni možno več dajanje donacij s strani krajevnih 
skupnosti društvom, ki delujejo na njihovem območju? Če je informacija točna me 
zanima, zakaj ni ta informacija pisna in zakaj je niso prejele KS? Če je bilo izdano tako 
navodilo, me tudi zanima, na podlagi katerih zakonskih določil je bilo izdano tako 
navodilo.    
Ker pa sem seveda poslal vprašanje po emailu, odgovor pa ne zahteva nekega 
posebnega preverjanja, pričakujem, da bo direktorica že na sami seji podala ustrezen 
odgovor.  

 
Urad direktorja občinske uprave je posredoval naslednji odgovor: Kolikor sem seznanjena, 
ste informacijo pridobili v okviru odločanja o porabi sredstev KS Rožna Dolina. Donacije na 
način, kot jih je do sedaj dodeljevala KS Rožna Dolina, niso bile nikoli dovoljene, o čemer 
smo se z vami kot predsednikom krajevne skupnosti tudi že pogovarjala. Mislim, da ste naša 
pojasnila razumeli, kar dokazuje sprejeti sklep Sveta KS Rožna Dolina, razviden v zapisniku 
zadnje seje. Za dodeljevanje donacij znotraj finančnega načrta krajevne skupnosti ni 
odgovorna občinska uprava, zato pisna navodila niso potrebna. Korektno pa je, da občinska 
uprava poda predsednikom sveta KS pojasnila in usmeritve, v kolikor se oceni, da določeni 
postopki, ki imajo posledico v odhodku ali prihodku iz finančnega načrta KS (odgovornost 
predsednika in sveta KS) in posledično iz  proračuna (odgovornost župana), niso skladni z 
veljavnimi predpisi in načeli javnih financ. Pravne podlage, ki jih mora občina (občinska 
uprava in KS) pri tem upoštevati, so Zakon o javnih financah, Pravilnik o postopkih za 
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izvrševanje proračuna RS ter področne zakonodaje, ki lahko vsebujejo dodatne omejitve (npr. 
za področje kulture je to Zakon o uresničevanju javnega interesa v kulturi). 
 
 
4. SVETNIK VALTER VODOPIVEC je postavil naslednje vprašanje:  

Na prejšnji seji MS smo obravnavali in tudi sprejeli Odlok o proračunu za leto 2014 v 
drugem branju.  
V razpravi, ki je tekla okrog obsega potrebnih vlaganj v obnovo Bevkovega trga se je 
odvila široka in poglobljena razprava, v kateri se je lahko slišalo besede podpore kot 
tudi nasprotovanja tako dragi obnovi trga.  
Pri pozornem prebiranju zapisnika razprave na to točko, so se mi pojavili dvomi o 
točnosti in korektnosti izjav župana, najbolj pa so me zaskrbela nekatera stališča 
izražena v njegovem pojasnjevanju, čemu je potrebna tako draga obnova.  
Naj pojasnim. Župan je nam svetnikom pojasnjeval, da je ob tem ko je občina pridobila 
1,1 mio EU sredstev ter unovčila garancijo Euroinvesta, oboje za ureditev zgornjega 
sloja Bevkovega trga edino smiselno, da se obnovi, po njegovem 50 let stara 
infrastruktura, kar je sicer daleč od resnične starosti, ampak dilema se pojavi, če 
beremo uradni odgovor MONG na forumu na spletni strani MONG z dne 20.11.2013, 
kjer na vprašanje o investiciji v obnovo Bevkovega trga napišejo, citiram: »k urejanju 
centra mesta je potrebno nujno pristopiti že iz razlogov dotrajane podzemne 
komunalne infrastrukture, ki jo bomo zamenjali v celoti. Gospodarno je, da se 
istočasno uredi še zunanja površina.« Konec citata.  
Sedaj vas vprašam, ali se vam ne zdita obe izjavi, če ju pozorno primerjamo podobni 
tisti večni dilemi, ali je bilo prej jajce ali kokoš? Težko se odločim, kaj je res in kaj ne. 
Občutek imam, da je nekdo tu svetnike, ki beremo tudi forum, zavajal. Zato vas 
prosim, da svetnikom pojasnite katera trditev je prava.  
V vaši razpravi ste tudi navajal, da je projekt obnove Bevkovega trga enoten projekt, ki 
pa je financiran z dveh proračunskih postavk. Sedaj se postavlja vprašanje o 
korektnosti takšne interpretacije, gre enkrat za novogradnjo, drugič pa za investicijska 
vzdrževalna dela, kar ne moremo enačiti. Sprašujem vas, ali ste namenoma združili 
vsa dela v en projekt zato, da bi prisili svetnike, da obe postavki v proračuni potrdijo, 
sicer tvegajo da padeta obe?  
In sedaj po mojem prepričanju najbolj sporno dejanje, ki ste ga naredil s tem, ko ste 
podpisal pogodbo v vrednosti 3,6 milijona EUR, ob tem, da ste imel v veljavnih 
dokumentih ob dnevu podpisa zagotovljenih 205.000 EUR. To razumem kot skrajno 
nedopusten pritisk na svetnike, da ne rečem temu celo hazardiranje z občinskim 
proračunom.  
Sprašujem vas župan, kaj bi se zgodilo, če mestni svetniki ne bi potrdili proračunske 
postavke v višini vrednosti podpisane pogodbe? Prosim vas tudi, da MS MONG 
predstavite to pogodbo.  

 
Župan je posredoval naslednji odgovor: Urejanje mestnega središča Nove Gorice zajema  
tako izvedbo investicijskih vzdrževalnih del podzemne komunalne infrastrukture kot tudi 
urejanje parterja mestnega središča. Glede na stanje tako prvega kot drugega je edino 
smiselno in gospodarno izvesti celovito obnovo in prenovo. Nedvomno je bila za končno  
pozitivno odločitev za pripravo in izvedbo navedene investicije pomembna možnost pridobitve 
njenega sofinanciranja s sredstvi  Evropskega  sklada  za  regionalni  razvoj, in sicer v okviru 
Operativnega programa krepitve regionalnih razvojnih potencialov za obdobje 2007-2013,   
razvojne prioritete »Razvoj  regij«, prednostne usmeritve »Regionalni razvojni programi«. 

Priprava investicije je koordinirano potekala na arhitekturno-tehnični ravni,  
administrativno-upravni ravni in na finančni ravni ob stalnem upoštevanju kriterijev in meril ter 
pogojev 6. Javnega poziva za predložitev vlog za sofinanciranje operacij iz naslova 
prednostne usmeritve »Regionalni razvojni programi« razvojne prioritete »Razvoj regij«   
operativnega programa krepitve regionalnih razvojnih potencialov 2007 – 2013 za obdobje   
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2012 – 2014 (Uradni list RS, št. 34/2012, z dne 11.5.2012). Javni poziv je natančno 
opredeljeval upravičene namene, splošne in posebne pogoje, upravičene stroške in kriterije 
za pridobitev sredstev. Uprava mestne občine je investicijo pripravila skladno s  pogoji,  merili 
in kriteriji splošnih pogojev javnega poziva in posebnih pogojev upravičenega namena  
Razvoj urbanih naselij, podpodročje Celovita prenova mestnih jeder z namenom povečanja 
atraktivnosti mesta. V  končni fazi je bila sprejeta odločitev za pripravo investicije v dveh  
logičnih in smiselno zaključenih sklopih, in sicer prvi sklop zajema vsebino  skladno  z  javnim  
pozivom,  drugi  sklop  pa  investicijsko-vzdrževalna  dela. S to odločitvijo je bila zagotovljena 
možnost pridobitve sredstev Evropskega sklada za razvoj regij. Nadaljnje aktivnosti v 
povezavi z urejanjem formalnosti za zagotovitev virov financiranja so bile izvedene z 
upoštevanjem veljavnih predpisov s področja javnih financ in Navodili za izvajanje  kohezijske  
politike  2007-2013. Skladno z navedenim sta bili v proračun MONG za 2014 in Načrt 
razvojnih programov uvrščena investicijska projekta oziroma proračunski postavki 07218 
Ureditev mestnega središča Nove Gorice (sofinanciranje s sredstvi EU) in 07255 Mestno  
središče – investicijska vzdrževalna dela. Navodilo za izvajanje kohezijske politike jasno   
narekuje ločeno vodenje investicije, sofinancirane s sredstvi EU, v okviru samostojne 
proračunske postavke oziroma stroškovnega mesta. 
Na dan podpisa pogodbe z izbranim izvajalcem je bila v veljavnem proračunu MONG 
zagotovljena ustrezna višina sredstev za izvedbo investicije v načrtovanem obdobju 2013-
2014. Mestna občina Nova Gorica je imela na dan podpisa pogodbe z izvajalcem v veljavnem 
proračunu zagotovljeno 3.703.307 EUR sredstev, in sicer na PP 07218 in postavki v NRP OB  
084-13-0039 skupaj 2.169.644 EUR ter na PP 07255 in postavki v NRP OB 084-13-0158  
1.628.874 EUR. Pri preverjanju zagotovljene višine sredstev so bila odšteta že porabljena 
sredstva na PP, in sicer v višini 95.168 EUR. S podpisom pogodbe niso bila prekoračena 
pooblastila župana. 
Glede na dejstvo, da ste mestne svetnice in svetniki predlagani finančni obseg potrdili s 
potrditvijo Rebalansa III proračuna Mestne občine Nova Gorica za leto 2013, katerega  
sestavni del je Načrt razvojnih programov 2013-2016, kot župan, odgovoren za izvedbo 
proračuna, pričakujem tehtno odločanje svetnic in svetnikov ter odgovorno delo v skupno 
dobro naše skupnosti. V nasprotnem primeru si danes in v prihodnosti Mestna občina  Nova  
Gorica kompleksnejših in obsežnejših investicij ne more privoščiti oziroma jih ne more resno 
planirati z namenom realne izvedbe. 
 
 
5. SVETNICA PATRICIJA ŠULIN je postavila naslednje vprašanje:   

Imam tri pobude, ki jih bom seveda oddala tudi pisno. Začela pa bi s prvo, in sicer s 
tem, da je Ministrstvo za notranje zadeve in javno upravo nekdanje mejne objekte na 
Pristavi, Erjavčevi ulici in Solkanu predalo brezplačno Mestni občini Nova Gorica. 
Objekti se tudi nahajajo na strateški točki in so zato primerni za različne vsebine 
opravljanja dejavnosti, po mojem mnenju tako za muzeje kot tudi za trgovinsko 
dejavnost v smislu prodaje lokalnih pridelkov, ali pa opravljanje dejavnosti turističnih 
agencij kot tudi seveda drugih primerljivih dejavnosti. Vsekakor bo v strokovnih 
službah mestne občine potrebna presoja kakšna bo nova vsebina in namen teh 
objektov, kot tudi kasneje iskanje najemnikov z javnim razpisom.  
Zato sprašujem, ali ta strokovna presoja na občinski upravi o vsebini nekdanjih mejnih 
objektov na območju naše občine že poteka in kdaj bo zaključena? Menim namreč, da 
se je potrebno čim prej sestati in tudi smiselno odločiti o novi vsebini, razpisati javni 
razpis za najem teh objektov, saj nudijo poleg opravljanje dejavnosti tudi priložnost za 
nova delovna mesta.  

 
Projektna pisarna je posredovala naslednji odgovor: Nekdanje mejne objekte je MONG 
pridobila na podlagi vloge za brezplačen prenos državnega premoženja, skladno z 29. 
členom Zakona o spodbujanju skladnega regionalnega razvoja. V postopku brezplačnega 
prenosa državnega premoženja smo morali med drugim utemeljiti, da bo pridobljeno 
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premoženje služilo v razvojne namene. Kar pomeni, da je bilo potrebno pred prenosom 
natančno opredeliti vsebine in programe, ki se bodo izvajali v teh objektih. V sodelovanju z 
zainteresirano javnostjo so bile določene naslednje vsebine: muzej tihotapstva v nekdanjem 
mejnem prehodu na Pristavi, medkulturno središče v nekdanjem mejnem prehodu na 
Erjavčevi ulici in turistično-informacijska točka v nekdanjem mejnem prehodu v Solkanu. 
Namen brezplačnega prenosa objektov v last lokalne skupnosti in predvidene vsebine 
posameznega objekta so definirane v pogodbi o brezplačnem prenosu državnega 
premoženja, podpisane z Vlado Republike Slovenije. Trenutno smo v postopku priprave 
projektantskega popisa nujnih vzdrževalnih del na objektih, ki jih je glede na ogroženost 
objektov nujno izvesti. V nadaljevanju bodo izvedeni ustrezni postopki za prenos objektov v 
upravljanje oziroma za izbiro ustreznih najemnikov objektov 
 
 
6. SVETNICA PATRICIJA ŠULIN je podala naslednjo pobudo:  

Goriška lekarna na Rejčevi ulici za storitve opravljene v nočnem času ter v nedeljah in 
praznikih kot izvajalec zdravstvenih storitev zahteva doplačilo za nakup zdravil brez 
recepta in drugih artiklov, ki jih prodaja. 
Dajem svetniško pobudo, glede na to, da so nakupovalni centri na območju MONG ob 
nedeljah in nekaterih praznikih odprti do 15. ure, da tudi Goriška lekarna v tem času 
ne zaračunava doplačila za nakup zdravil brez recepta in drugih artiklov, ki jih prodaja. 
Tako bi občani, ki potrebujejo zdravilo brez recepta ali drugih artiklov iz lekarne, dobili 
po nekoliko nižji ceni, lekarna pa bi najbrž v tem času prodala več svojih artiklov. 

 
Oddelek za družbene dejavnosti je posredoval naslednji odgovor: Oddelek za družbene 
dejavnosti je za mnenje oziroma odgovor zaprosil Goriško lekarno Nova Gorica. Odgovor 
Goriške lekarne Nova Gorica svetnici posredujemo v celoti.  
»Lekarniška dejavnost je del zdravstvene dejavnosti in deluje po principih zdravstvene 
dejavnosti, ne glede na to, da je velik del prihodkov iz nejavnih sredstev. V tem smislu in 
skladno z Zakonom o zdravstveni dejavnosti, Zakonu o zdravniški službi ter Pravilnikom o 
dežurstvu imamo tudi v Goriški lekarni organizirano dežurno službo, ki je po Pravilniku o 
razvrščanju, predpisovanju in izdajanju zdravil v humani medicini namenjena izdaji zdravil na 
nujne recepte. Za zdravila na recept dežurne takse ne zaračunavamo. Če je potrebno, pa 
seveda izdamo zdravila ali medicinske pripomočke ali drugo blago tudi brez recepta, vendar 
pa za to zaračunamo dežurno takso. 
Dežurna taksa je bila uvedena pred mnogimi leti, in sicer je bil osnovni razlog za uvedbo 
takse, da so bolni ali celo hudo bolni ali matere z bolnimi otroki čakali v vrsti na nujno zdravilo, 
ker je bila dežurna služba obremenjena z nenujnim delom oziroma nakupi ljudi, ki jim je bilo 
enostavneje hoditi v dežurno lekarno. Dežurna taksa se obračunava že leta in se od uvedbe 
ni spremenila, saj je namen takse predvsem odvrniti ljudi od nočnih, prazničnih in nedeljskih 
nakupov in jih usmeriti v nakupovanje v rednem delovnem času, nikakor pa ne omejiti izdaje 
zdravil, če so ta potrebna ali celo nujna. Cilj dežurstva ni povečevanje prometa, temveč 
vzdrževanje službe, ki omogoča ljudem dostop predvsem do nujnih zdravil na recept.  
So pa tudi še drugi, organizacijski, razlogi za uvedbo dežurne takse.  
Če tako povzamemo, lekarniške dejavnosti ne gre primerjati z dejavnostjo nakupovalnih 
centrov, temveč zdravstvenih zavodov, ki pa za nenujne storitve v času dežurstev svoje 
storitve praviloma zaračunavajo.   
Pobudo je obravnaval tudi strokovni svet na seji dne 5. 3. 2014 in ugotovil, da so argumenti, 
ki so pripeljali do uvedbe dežurne takse še vedno aktualni in zato je smiselno dežurno takso 
obdržati tudi ob nedeljah in med prazniki«. 
 
 
7. SVETNICA PATRICIJA ŠULIN je postavila naslednje vprašanje:   

Rolkarski poligon je v mestu lepo zaživel in je bila njegova izgradnja potrebna tudi 
zaradi varnosti tistih, ki se ukvarjajo z urbanimi športnimi dejavnostmi. V njem in ob 
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njem se zbira veliko mladih iz sosednje Gorice, drugih okoliških krajev in širšega 
slovenskega prostora. 
Ob načrtovanju rolkarskega poligona se je najbrž z uporabniki pogovarjalo tudi o 
možnostih in načrtih o prirejanju večjih tekmovanj, ki jih star dotrajan objekt ni 
omogočal. 
Sprašujem, ali se v letošnjem letu načrtuje kakšno večje tekmovanje oziroma kakšen 
drugi športni dogodek v novogoriškem rolkarskem poligonu? 
   

Oddelek za družbene dejavnosti  je posredoval naslednji odgovor: Svetniško vprašanje smo 
posredovali upravljalcu rolkarskega poligona Javnemu zavodu za šport Nova Gorica, ki je od 
Športnega kluba Raketa, ki bo organizator vseh dogodkov, pridobil naslednji odgovor: 
 
KOLEDAR IN KRATKA PREDSTAVITEV DOGODKOV 2014 
 

5.- 6. 4. 2014 
”SUGAR/DC” SKATE CONTEST 
Sezono bomo otvorili z najodmevnejšim rolkarskim tekmovanjem tega leta v Sloveniji. Glavni 
pokrovitelj prireditve bo podjetje Sugar skateboards & DC shoes, ki se uvršča v sam vrh 
svetovne rolkarske industrije. Zaradi pomena glavnega pokrovitelja v svetu skateboarding-a, 
bo tudi sama prireditev dosegla vrhunski nivo in mednarodne razsežnosti. Vabljeni so 
tekmovalci iz Italije, Avstrije, Hrvaške, Madžarske, Srbije, Bosne, Švice, Francije ter Nemčije.  
 
1. 5. 2014 
”GO Skatepark” BMX CONTEST 
Tekmovanje bo namenjeno BMX kolesarjem. Prireditev bo predvsem zanimiva zaradi dejstva, 
da bo to prva priložnost za BMX kolesarje v novi tekmovalni sezoni, da pomerijo svoje moči. 
Tekmovanje bo odprtega tipa. Pričakujemo udeležbo številnih vrhunskih tekmovalcev iz 
Slovenije in tujine. 
 
25. 6. 2014 
”VOLCOM Wild in the park” SKATE CONTEST 
”Wild in the park” je serija tekmovanj, ki pod pokroviteljstvom podjetja Volkom polni večje- 
odmevnejše skateparke po vsej Evropi. V letu 2014 bo ta čast doletela tudi rolkarski poligon v 
Novi Gorici. Tudi ob tej priložnosti pričakujemo pestro dogajanje ob številčnem obisku tako 
tekmovalcev kot tudi gledalcev. 
 
5.-7. 9. 2014 
”URBAN PROJEKT” festival urbane kulture 
ŠK Raketa je v preteklosti že večkrat organiziral 3dnevni festival urbane kulture z imenom 
”Urban projekt”. Z leti se je omenjeni dogodek razvil v mednarodni festival urbanih športov in 
kultur (BMX,SKATEBOARDING,GRAFITI,MUSIC). Z novo infrastrukturo bi radi dosegli višji 
nivo tako z organizacijskega kot tudi tekmovalnega vidika. Več o programu in poteku festivala 
bo znanega kmalu. 
 
18. 10. 2014 
”GO Skatepark” SKATE EVENT 
Za zaključek sezone bodo na svoj račun prišle mlajše generacije rolkarjev. Zadnji dogodek za 
leto 2014 bo v sproščenem vzdušju združil dogajanje na dveh ločenih delih poligona. V 
spodnjem delu, imenovanem ”bowl”, se bo odvijalo druženje starejših in izkušenejših 
rolkarjev. Ta del ne bo tekmovalne narave, saj bo predvsem namenjen predstavitvi ene 
najatraktivnejših disciplin v svetu skateboarding-a. Istočasno se bo na zgornjem delu poligona 
odvijalo tekmovanje za mlade (ne sponzorirane) športnike, ki se še borijo za svoj prostor v 
Slovenskem rolkarskem dogajanju. 
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8. SVETNICA VIDA ŠKRLJ je postavila naslednje vprašanje:       
Imam vprašanje glede izgradnje sekundarne kabelske kanalizacije na območju 
MONG.  
Spomnila bi vas, spoštovani kolegi, da smo na 19. seji mestnega sveta 5. julija 2012 
obravnavali do takrat nerealizirani dogovor med MONG in družbo Gratel iz Ptuja glede 
izgradnje kabelske kanalizacije v prenosnih in distribucijskih komunikacijskih omrežjih 
in pokritjem celotnega območja občine z optičnim ali WIMAX ali UMTS omrežjem.  
Mestni svet je takrat podprl predlog občinske uprave, da se besedilo dogovora o 
dokončanju del do konca leta 2010 črta, pri čemer se je mestna občina zavezala, da 
bo za izvedbo prej navedenega sklepa sklenila z izvajalcem aneks k služnostni 
pogodbi, ustrezno uredila obveznosti izvajalca v Novi Gorici, Solkanu in Kromberku ter 
določila nov rok izvedbe, poskrbela za predložitev bančne garancije za zavarovanje in 
dobro izvedbo del in ostale ukrepe, povezane z izvedbo del.  
Na isti seji je bil sprejet tudi predlog odbora za gospodarstvo, da se občinsko upravo 
zadolži, da ob izvajanju investicij v infrastrukturo na podeželju pozove ponudnike 
optičnega omrežja k izvedbi le-tega.  
Sprašujem, g. župan, zakaj v Novi Gorici še vedno nimamo povsod optičnega 
omrežja? Prosim vas, da mestni svet seznanite s stanjem na tem projektu in poročate 
o tem, kako se zagotavlja pokritost s tem tudi na podeželju. 
 

Oddelek za okolje, prostor in javno infrastrukturo je posredoval naslednji odgovor: MONG 
je 31. 08. 2007 sklenila s podjetjem GRATEL d.o.o pogodbo o ustanovitvi služnosti št. 478-
169/2007, s katero je le-ta pridobil pravico gradnje, postavitve, obratovanja in vzdrževanja 
javnih komunikacijskih omrežij v MONG.  
GRATEL d.o.o. se je zavezal zgraditi kabelsko kanalizacijo v prenosnih in distribucijskih 
omrežjih in pripadajočo infrastrukturo na območju mesta Nova Gorica do konca leta 2008 in 
pokriti celotno območje MONG z optičnim ali WIMAX ali UMTS omrežjem najkasneje do 
konca leta 2010. 
GRATEL d.o.o. svojih obveznostih v celoti ni izpolnil zaradi otežene gospodarske situacije in 
zaradi nerešenega zemljiškoknjižnega stanja. 
Njegov interes je bil nadaljevati z gradnjo kabelske kanalizacije, vendar samo na območju 
mesta Nova Gorica. Mestni svet MONG je dne 05. 07. 2012 obravnaval in sprejel sklep za 
nadaljevanje del na območju mesta Nova Gorica ter v naseljih Solkan in Kromberk. Nov rok 
za dokončanje del je bil 31. 12. 2013.   
GRATEL d.o.o. je dne 03. 12. 2013 naslovil na MONG vlogo za podaljšanje roka za 
dokončanje del, zato je bil dne 27. 12. 2013 sklenjen Aneks št. 2, s katerim mu MONG 
dovoljuje nadaljevanje izgradnje infrastrukture in podaljšuje rok izgradnje do 31. 12. 2014. 
 
 
9. SVETNIK ANTON PETROVČIČ je podal naslednjo pobudo:  

Imam eno pobudo, in sicer za ponovno proučitev in zagon zobozdravstvene 
ambulante v Zdravstvenem domu Čepovan. Namesto obljubljenega sestanka s 
predstavniki KS Čepovan s strani direktorja zobozdravstva, na katerem bi se 
pogovorili o problematiki delovanja zobozdravstvene ambulante za odrasle v 
Zdravstvenem domu Čepovan, smo dobili s strani načelnice oddelka za družbene 
dejavnosti v zapisniku z 29. seje mestnega sveta odgovor, v katerem pojasni, da so se 
koncem lanskega leta na njih obrnili koncesionarji s prošnjo, da se glede na to, da vsi 
opredeljeni pacienti iz Čepovana dejansko obiskujejo zobozdravnika v Novi Gorici, 
prekine izvajanje dejavnosti v Čepovanu. O tej nameri naj bi bila konec decembra 
2012 zagotovo obveščena tudi KS Čepovan. V odgovoru na 34. seji na zastavljeno 
svetniško vprašanje svetnice Darinke Kozinc, je ta isti oddelek odgovoril, da 
poslovanje in kritje stroškov v zvezi z delovanjem krijeta javni zavod Zdravstveni dom 
Osnovno varstvo Nova Gorica in Zdravstveni dom Zobozdravstveno varstvo Nova 
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Gorica iz lastnih sredstev. Za sofinanciranje delovanja so namenjena tudi sredstva s 
strani MONG. 
Zobozdravstveno varstvo za mladino v Čepovanu izvaja javni zavod Zdravstveni dom 
Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica. Tu je potrebno povedati in pohvaliti 
konkretnega izvajalca dr. Gorkič Matjaža, ki si za to zelo prizadeva in na veliko 
zadovoljstvo šole in staršev otrok ohranja dejavnost v kraju, kateri je uporabnikom te 
storitve najbližji.  
Prepričan sem, da bi na enak način lahko delovala tudi zobna ambulanta za odrasle, 
je pa bilo že v zasnovi narobe zastavljeno, saj ne more ambulanta delovati na osnovi 
štirih izvajalcev. Vemo kako je, če pet ljudi uporablja eno orodje. Po navadi je to orodje 
večinoma nedelujoče, saj se odgovornost za poškodovanje prelaga iz enega na 
drugega, delovnega učinka pa ni. Preberite si odgovor in videli boste, da je udaril 
popolnoma mimo realnosti in zdrave logike. Kdo naredi rajši 20 ali 25 km, da pride do 
določene oskrbe, ki jo ima dobesedno pred nosom? In da so pacienti to sprejeli z 
veliko mero razumevanja in bili  z obstoječim načinom dela zadovoljni. Se pravi, da so 
bili zadovoljni, da zdravnika ni bilo, ko bi moral priti, da so bili izgovori, da je voda 
slaba in še in še. Sprašujem vas, kdo je bil v tem procesu nategovanja močnejši člen? 
Pacient sigurno ne.  
Sedaj ugotovitev oddelka, da citiram: «Glede na to, da pacienti iz Čepovana dejansko 
obiskujejo izbranega zdravnika v Novi Gorici, zmanjševanje sredstev Zavoda za 
zdravstveno zavarovanje Slovenije za zdravstvo in racionalizacije v zdravstvu, smo se 
dogovorili za ukinitev zobozdravstvene ambulante za odrasle v Čepovanu. S 
koncesionarji smo sklenili anekse k pogodbam o koncesiji, s katerimi določili, da iz prej 
navedenih razlogov ne opravljajo več zobozdravstvenega varstva odraslih v ambulanti 
v Čepovanu. O prenehanju opravljanja zobozdravstvenega varstva v ambulanti 
Čepovan smo pred sklenitvijo aneksa s koncesionarji obvestili tudi KS Čepovan.» To 
pa ni res!.  
Zato dajem pobudo, da se ponovno prouči možnost zagona zobozdravstvene 
ambulante v Čepovanu, poiskati vse mogoče načine, da bi ambulanta delala in ne 
iskanje vseh mogočih izgovorov za to, da se ambulanta zapre.      

 
Oddelek za družbene dejavnosti  je posredoval naslednji odgovor: V zvezi s problematiko 
zobozdravstvene ambulante v Čepovanu je na oddelku za družbene dejavnosti dogovorjen 
sestanek s svetnikoma mag. Darinko Kozinc in Antonom Petrovčičem, Zdravstvenim domom 
Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica ter koncesionarji, ki so izvajali zobozdravstveno 
varstvo odraslih v Čepovanu, zato bomo odgovor svetniku pripravili za naslednjo sejo 
mestnega sveta. 
 
 
10. SVETNICA MILOJKA VALANTIČ je postavila naslednje vprašanje:  

  Imam eno vprašanje.  
Kot v ostalih mestih so tudi v samem mestu Nova Gorica ob večstanovanjskih 
zgradbah predvidena parkirna mesta za stanovalce. Predvsem v pritličjih le-teh 
stanovanjskih zgradb pa so tudi poslovni prostori podjetij, zavodov in raznih lokalov. 
Uslužbenci in gostje teh podjetij in lokalov pa že od nekdaj v zgodnih jutranjih urah in 
do poznih večernih ur zasedajo s svojimi vozili parkirna mesta predvidena za 
stanovalce in ne nazadnje nekatera podjetja imajo tudi svoj vozni park, ki prav tako 
zaseda parkirna mesta predvidena za stanovalce, na primer Varnost v stolpnici Ulice 
Gradnikove brigade 9. Naj ponovno opozorim, da v stanovanjskih blokih in stolpnicah 
živimo mladi, stari, bolni, invalidi in poudarila bi še posebej družine z majhnimi otroki, 
ki moramo iskati parkirna mesta daleč od stavbe domovanja, da lahko pridemo domov 
in v stanovanje prinesemo in odnesemo vse, kar družina potrebuje za svoje življenje.  
Zanima me, kdaj in kakšne ukrepe boste občinska uprava skupaj z medobčinskim 
redarstvom sprejeli za razrešitev tovrstnega problema, saj vsi vemo, da po mestu 
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vlada kar velika stihija parkiranja in da je na primer parkirna hiša Eda v centru skoraj 
prazna.  
Prosila bi za konkreten odgovor in ne samo pavšalen - se urejuje. Mislim namreč, da 
se v Novi Gorici življenjsko pomembne zadeve prepočasi urejujejo.  

 
Medobčinska uprava MONG in Občine Brda je posredovala naslednji odgovor: Na 
vprašanje svetnice, ki je vsebinsko enako vprašanju svetnice Patricije Šulin, na katerega je 
bilo odgovorjeno na 35. seji Mestnega sveta Mestne občine Nova Gorica 13. februarja 2014 
sledeče: 
»Na problem, o katerem piše svetnica, so nas opozorili stanovalci nekaterih predelov Nove 
Gorice, ki imajo dnevne težave zaradi parkiranja vozil pred bloki, ki niso vozila stanovalcev in 
so namenjena izvajanju gospodarskih dejavnosti. Nadzor nad temi parkirnimi vozili se ne 
izvaja, ker zanj ne obstaja ustrezna pravna podlaga.  
Sledili bomo predlogu svetnice in pripravili osnutek novega Odloka o ureditvi prometa v 
naseljih mestnega značaja MONG, v katerem bomo natančneje opredelili tudi parkiranje v 
mestu.« 
Na vprašanje v zvezi z parkirišči v Eda pa naj pojasnimo, da gre za plačljiva parkirišča, ki so v 
zasebni lasti. 
 
 
11. SVETNICA KAJA DRAKSLER je postavila naslednje vprašanje.  

Še dobro, da imamo tu televizijo.   
Spoštovane občanke in občani. Predvčerajšnjim je bil na spletni strani naše občine 
objavljen razpis za prosto delovno mesto v občinski upravi. Prosto je delovno mesto 
načelnika. Ker ta rok za prijavo na razpisano delovno mesto, ki je bilo objavljeno 
predvčerajšnjim, poteče že jutri, z vašo prijavo pohitite in obvestite vaše znance.  
Zakaj je na voljo za prijavo le tri dni? To je tudi moje vprašanje, ki ga danes postavljam 
naši občinski upravi. Smo mar priča tako imenovanemu prirejenemu izboru, ker je 
kandidat že znan in ne želimo, da bi ta dobil preveliko konkurenco?    

 
Urad direktorja občinske uprave je posredoval naslednji odgovor: Najprej bi želeli poudariti, 
da gre za zaposlitev za določen čas, in sicer za obdobje enega leta. Glede na to ter dejstvo, 
da načelnika nujno potrebujemo, saj v kratkem pričakujemo tudi veliko obremenitev oddelka, 
povezano z napovedanim davkom na nepremičnine, se nismo odločili za zaposlitveni 
postopek, kot ga določa Zakon o javnih uslužbencih saj bi to pomenilo veliko daljši postopek 
pač pa smo se odločili, da zaposlitveni postopek izpeljemo po postopku, kot ga določa zakon, 
ki ureja delovna razmerja. Ta v 25. členu določa, da mora delodajalec prosto delovno mesto 
javno objaviti,  objava pa mora vsebovati pogoje za opravljanje dela in rok za prijavo, ki ne 
sme biti krajši od treh delovnih dni. Prvo informacijo, da bo prišlo do zamenjave na 
načelniškem mestu Oddelka za okolje, prostor in javno infrastrukturo in da bomo pripravili 
razpis, smo javnosti sporočili že 31. januarja 2014. Zato smo bili mnenja, da so trije delovni 
dnevi dovolj za prijavo vseh zainteresiranih. Če pa bo v prihodnje prišlo do odločitve o 
zaposlitvi za nedoločen čas, bo potrebno izpeljati javni natečaj ter postopek zaposlitve 
izpeljati na način, kot ga določa Zakon o javnih uslužbencih. 
Vsekakor odločno zavračamo kakršnakoli namigovanja glede namigovanj o prirejanju razpisa 
in izboru. 
 
 
12. SVETNICA KAJA DRAKSLER je postavila naslednje vprašanje:    

V Solkanu so konec leta 2013 napeljali optično omrežje. Ob tem so seveda razkopali 
ulice, ob koncu del pa jih niso asfaltirali, temveč luknje le zacementirali, kar povzroča 
zastajanje vode na več predelih in kvari podobo kraja.   
Zanima me, ali so bila omenjena dela opravljena skladno s pravili in kdo je nadziral 
izvedbo? 
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Oddelek za okolje, prostor in javno infrastrukturo je posredoval naslednji odgovor: Pri 
izvedbi kabelske kanalizacije v Solkanu so najprej zarezati asfalt povsod tam, kjer ni kabelska 
kanalizacija položena v zelenico.  
V izkop so položili cevi, v katero bodo kasneje položili optični kabel. Vse izkope so nato zasuli 
s presejanim izkopanim materialom v slojih po 20 cm z nabijanjem. Na vrhnjo plast zasipa so 
položili beton, ki ga bodo po končani konsolidaciji odstranili in nadomestili z asfaltom. 
Na opisan način so se do sedaj izvedla tudi vsa dela po Novi Gorici in enako bodo končana 
tudi v Solkanu.  
Dela so izvedena in se izvajajo v skladu s pravili stroke, v skladu s tehničnimi normativi in 
standardi, nadzor nad izvedbo pa izvaja družba EDIL INŽENIRING d.o.o., iz Nove Gorice.  
 
 
13. SVETNICA KAJA DRAKSLER je postavila naslednje vprašanje:    

V Solkanu, na križišču Vojkove ceste in Ulice Milojke Štrukelj se spreminja prometna 
ureditev. Iz semaforiziranega križišča nastaja krožišče. Dela so se pričela v drugi 
polovici decembra 2013 in potekala celoten december vključujoč skoraj vse praznike 
in vikende, tudi nedelje.  
Okoliški prebivalci smo menili, da želi CPG krožišče čimprej urediti, zato nismo podali 
nikakršnih pritožb. Od začetka januarja 2014 dela na krožišču stojijo. Opravljenih je 
cca dve tretjini del.  
Zanima me, zakaj dela stojijo in zakaj se projekti ne izvedejo od začetka do konca 
brez vmesnih večmesečnih prekinitev? 

 
Projektna pisarna je posredovala naslednji odgovor: Urejanje krožišča pri Brumatu poteka 
dlje časa zaradi odločitve, da glede na potrditev in odobritev kohezijskega projekta Centralna 
čistilna naprava, ki se je dokončno zgodila konec leta 2013, sočasno uskladimo in izvedemo 
še odvod kanalizacije v okviru obnove kanalizacije po Ulici Milojke Štrukelj, ki pa se začne 
(priklop) pri Brumatu in nadaljuje ob krožišču čez Vojkovo. Gre za smiselno uskladitev in 
sočasno izvedbo investicij.  Dela na urejanju krožišča smo začasno ustavili,  in sicer v fazi, ko 
promet lahko nemoteno poteka. S strani izvajalca je lokacija, kot objekt v gradnji, ustrezno 
označen. Krožišče bo predvidoma dokončno urejeno do začetka aprila.  
 
 
14.   SVETNIK BORIS RIJAVEC je postavil naslednje vprašanje in podal pobudo:  

Imam eno svetniško vprašanje oziroma hkrati tudi pobudo.  
Gre za to, da je dne 10. 9. 2013 g. Valter Cej na oddelek za okolje, prostor in javno 
infrastrukturo poslal dopis, v katerem podaja predlog za ureditev meje s parcelo 
številka 19/2, 20/3 in 1068, kar je cesta v naravi, vse k.o. Trnovo. Predlagal je mejo, ki 
je v skici, ki jo je predložil dopisu, označena z rdečo črto. To je meja, ki dejansko 
odraža tudi stanje v naravi, kar je v dopisu tudi pojasnjeno. Stanovanjski objekt - hiša 
namreč v nespremenjenih gabaritih stoji na tej parceli 19/2 že več kot 200 let. 
Nerazumljivo je, pa tudi nobene potrebe ni, da bi se meja sedaj spreminjala v škodo 
občana, lastnika omenjene stanovanjske hiše.  
Po ogledu omenjenega stanja v naravi sem se osebno prepričal, da bi s predlagano 
rešitvijo, ki je v škodo občanu, bistveno poslabšali tudi prometno varnost na tem delu, 
s tem pa posledično tudi ogrozili varno bivanje v tej hiši, ki je tik ob cestišču, kar se vidi 
tudi iz priloženih slik. Če bi bilo treba širiti cestišče, za kar pa ne vidim nobene 
potrebe, saj  trenutna širina cestišča 3,6 metra zadošča vsem potrebam, bi se 
kvečjemu cestišče lahko širilo na nasprotno stran, kjer je dovolj prostora.  
9. 12. 2013 sem po elektronski pošti načelnika oddelka seznanil s to problematiko in 
predlagal, da se zadevo ustrezno reši.   
Glede na to, da na moj predlog do danes nisem dobil nobenega odziva sprašujem, kaj 
se je na tem primeru naredilo, hkrati pa ponovno tokrat v obliki svetniške pobude 
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predlagam, da se zadeva nemudoma ustrezno reši, kot je navedeno v predlogu 
občana. Tako bi dobili primerno in ustrezno rešitev za lastnike hiše kot tudi za MONG. 

 
Oddelek za okolje, prostor in javno infrastrukturo je posredoval naslednji odgovor: Po 
naročilu g. Valterja Ceja je bila izvedena ureditev meje med javno površino parc št. 1068 k.o. 
Trnovo (v naravi cesta) in med njegovima parcelama št. 19/2 in 20/3 obe k.o. Trnovo.  
Stranka trdi, da po njegovih parcelah poteka kategorizirana občinska cesta. Iz samega 
katastrskega načrta, ki predstavlja uraden dokument, iz vpogleda v bazo PISO ter iz dejanske 
izmere na terenu, pa je jasno razvidno, da cestno telo ne posega na privat zemljišča. 
Prav tako ne moremo zmanjševati širine ceste v dobro povečevanja funkcionalnega zemljišča 
stanovanjske hiše.  
MO Nova Gorica pri vseh opravljenih meritvah zastopa varstvo javnega interesa, ki mora biti 
skladno z veljavno zakonodajo, nad zasebnim interesom posameznika.  
Navedene ugotovitve lahko potrdi tudi izvajalec opravljene geodetske storitve in pristojni 
upravni organ GURS, Območna enota Nova Gorica.    
 
 
15. SVETNIK TOMAŽ HORVAT, MAG., je podal naslednjo pobudo:       

Dajem svetniško pobudo v smislu ustanovitve informacijske pisarne za področje 
socialnih in humanitarnih dejavnosti.  
Kot nam je vsem poznano, se brezposelnost in revščina tudi v Novi Gorici v zadnjem 
času povečuje, zato vse več prebivalcev potrebuje materialno in socialno pomoč.  
Ker vemo, da se večina prebivalcev pač v tej poplavi informacij ne znajde, predlagam, 
da se v MONG prouči možnost ustanovitve informacijske pisarne, v kateri bi 
posamezniki dobili informacije kje in kakšno pomoč lahko dobijo ter bi se jim lahko 
pomagalo pri izpolnjevanju obrazcev, prošenj in raznih formularjev, ki so potrebni, da 
pač posamezniki pridejo do določenih socialnih pomoči.   
Predlagam, da bi se uskladili in se dogovorili o tej možnosti tudi skupaj s Centrom za 
socialno delo Nova Gorica ter ostalimi humanitarnimi organizacijami, ki bi sodelovale 
pri tem projektu. Mislim, da bi bila to ena rešitev za te ljudi, ki pač niso poučeni, ki ne 
znajo, ki pa dejansko rabijo pomoč v naši občini, zato, da jim vsaj malo ublažimo to 
socialno stisko v kateri se nahajamo in da vemo o tem, kar se dogaja v naši bližini. 
Mislim, da je to pereč problem in da je potrebno dejansko razmisliti o tej problematiki 
in nekako ukrepati. Občani so potrebni te pomoči, ne samo finančne, materialne, tako 
kot nekateri mislimo, rabijo tudi pomoč v smislu, kot sem že prej poudaril, 
izpolnjevanja obrazcev, formularjev in pravne ter tudi druge, recimo svetovanja in 
drugega svetovanja, tako, da mislim, da bi bila ta informacijska pisarna v vsakem 
smislu oziroma okviru dobrodošla in prepotrebna v tem našem mestu, tako kot imamo 
ustanovljeno pisarno, kjer plačujemo položnice brez nekih provizij.  
Mislim, da je to nujno potrebno in upam, da se bomo tu uskladili in pač dobili določene 
prostore oziroma kader tudi za to, da bi lahko našim občanom svetovali kje in na koga 
se obrniti v osebnih stiskah. Tako, da upam, da bomo dobili to soglasje in da bomo 
skupaj pomagali našim občanom.  

 
Oddelek za družbene dejavnosti je posredoval naslednji odgovor: Informacijske pisarne 
predvideva Resolucija o nacionalnem programu socialnega varstva 2013 – 2020, ki pravi da 
storitve informiranja, svetovanja in podpore trenutno v okviru svojih strokovnih nalog izvajajo 
predvsem centri za socialno delo. V obdobju do leta 2020 se bo težilo k zagotoviti takšne 
mreže storitev informiranja, svetovanja in podpore, ki bo učinkovito in uspešno naslavljala 
različno socialno problematiko in bo dosegla čim več ljudi, ki te storitve potrebujejo. To se bo 
doseglo tudi z vpeljavo informacijskih pisarn (lokalnih izpostav) in vzpostavitvijo informacijskih 
točk, in sicer tako centralne informacijske točke za določene vsebine kot lokalnih 
informacijskih točk. Informacijske točke bodo podprte s sodobno informacijsko komunikacijsko 
tehnologijo in bodo uporabnikom nudile pregled in dostopnost do razpoložljivih storitev 
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svetovanja, podpore in pomoči javnih, nevladnih in drugih izvajalcev. Storitve informiranja 
obsegajo: prvo socialno pomoč, specialistično prvo socialno pomoč, osebno pomoč, pomoč 
družini za dom in pomoč družini z osebo z motnjo v duševnem ali telesnem razvoju. 
Občina podpira idejo svetnika o ustanovitvi informacijske pisarne, kjer bi občani pridobili vse 
potrebne informacije na enem mestu in smo pripravljeni v okviru svojih zmožnosti pri tem v 
največji meri sodelovati (pomoč pri iskanju ustreznih prostorov, sofinanciranje v okviru 
javnega razpisa s področja socialne dejavnosti, zaposlitve v okviru javnih del…). Vprašanje o 
potrebi informacijske pisarne v MONG je bilo izpostavljeno tudi na nedavnem posvetu s 
področja sociale, organiziranega s strani Ustanove Fundacije BiT Planote v sklopu 
Regionalnega stičišča NVO ta Severno Primorsko regijo, ki so se ga udeležili predstavniki 
vladnih in nevladnih organizacij s področja socialnega varstva, gospodarstva. Prisotni na 
posvetu smo bili enotni, da je takšna pisarna v Novi Gorici potrebna, ni pa prišlo do dogovora 
kako zastaviti takšno pisarno, v kakšnem obsegu bi delovala, kdo bi bil izvajalec.  
25. marca 2014 je napovedano nadaljevanje posveta z namenom priprave akcijskega načrta 
za vzpostavitev informacijske pisarne v MONG. 
Mestna občina Nova Gorica izvajanja informacijske pisarne ne more prevzeti, vsaj ne v 
obsegu trenutno zaposlenih v občinski upravi. Gre za področje, ki je zelo široko in je potrebno 
široko znanje ne samo s področja socialnega varstva temveč širše, v informacijski pisarni bi 
morali biti zbrani podatki o vseh programih, ki delujejo v našem okolju, pravicah in oblikah 
pomoči za občane.  Kot smo že zgoraj navedli, pa vzpostavitev informacijskih pisarn 
opredeljuje Resolucija o nacionalnem programu socialnega varstva 2013 – 2020. 
Mestna občina Nova Gorica je sicer že ob začetku gospodarske krize med prvimi v Sloveniji 
izdala zloženko o oblikah pomoči, ki so na voljo našim občanom. V kratkem bo tovrstna 
zgibanka ponovno izšla, kjer bodo navedene različne oblike pomoči in glavne informacije o 
teh pomočeh. Pri izdelavi zgibanke smo sodelovali s Centrom za socialno delo Nova Gorica, 
Območnim združenjem Rdečega križa Nova Gorica, Goriško območno Karitas, Zavodom 
Karitas Samarijan, Društvom Ozara enota Nova Gorica, Šentom Nova Gorica, Društvom 
prostovoljcev VZD Miren, Medobčinskim društvom prijateljem mladine za Goriško in 
Humanitarnim društvom KID Otrok otroku Nova Gorica.  Sodelovanje med organizacijami v 
Novi Gorici, ki nudijo kakršnekoli oblike pomoči socialno, materialno ali kako drugače 
ogroženim občanom je res zgledno in s skupnimi močmi in sodelovanjem smo rešili že veliko 
stisk. Med seboj si izmenjujemo podatke, mnenja in usmerjamo ljudi, kam se še lahko obrnejo 
po pomoč. 
Vzpostavitev informacijske pisarne bi bila nadgradnja tega sodelovanja. 
 
 
16.   SVETNICA MAG. DARINKA KOZINC  je zaprosila za dopolnitev odgovora:     

Zahtevala bi, da se mi odgovor dopolni glede tako imenovanih klopeh iz sibirskega 
macesna. Prosim, da se mi dopolni s primerjavo cen, se pravi, hočem vedeti cene za 
m³. Kot strokovnjak s tega področja vem, da so vzeli tako imenovani sibirski macesen 
sedaj za zunanje obnove in tako naprej, da bi bil bolj trajen in tako dalje. Skratka, ne bi 
se spuščala na strokovno področje, vendar še enkrat prosim in tudi da se mi dostavi, 
kdo je naročal in kdo je izbiral. Prav tako bi prosila tudi za skice klopi. Upam, da bom 
to dobila.  

 
Kabinet župana je posredoval naslednji odgovor: Po mnenju strokovnjakov, ki se ukvarjajo z 
izvajanjem lesnih konstrukcij in lesene opreme (tesarji in mizarji) je za vse zunanje javne 
ureditve izbor sibirskega macesna v primerjavi z domačim macesnom bolj primeren. 
Predvsem poudarjajo, da je domač macesen bolj torzijsko občutljiv, kar pogostokrat privede 
do razpok v lesu in nepravilnosti, ki so lahko nevarne tudi za uporabnika. Poleg tega se 
domač macesen v primerjavi s sibirskim bolj smoli, kar za uporabo in izvedbo pomeni, da je 
lepljenje posameznih deščic med seboj manj kakovostno. Nenazadnje pa je domač macesen 
tudi bolj grčast in je tudi zaradi tega uporaba sibirskega macesna za zunanje ureditve, ki so v 
javni rabi, bolj ustrezna. 
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17. SVETNICA MAG. DARINKA KOZINC je zaprosila za dopolnitev odgovora:     
Naslednja zadeva pa je tako imenovana Zobozdravstvena ambulanta v Čepovanu. 
Zanimivo je to, da deluje v Čepovanu zobozdravstvena ambulanta za otroke 
nemoteno, s katero upravlja Zdravstveni dom Zobozdravstveno varstvo, medtem, ko 
zobozdravstvena ambulanta, ki je bila tudi po mojih informacijah dobro opremljena, 
dobro opremljena, poudarjam, ne deluje. Zanjo pa naj bi skrbeli koncesionarji in ne 
deluje. Torej, v mojem odgovoru je bilo navedeno tudi, da so o tem obvestili KS 
Čepovan. KS Čepovan mi je zatrdila, da o tem niso bili nič obveščeni in tudi niso 
zadovoljni, da je od tam odšla zobozdravstvena ambulanta. Treba je upoštevati, da ta 
ambulanta pokriva zelo velik teritorij in da vsi ljudje nimajo avta, da so tam tudi starejši 
ljudje, ki so potem prisiljeni čakati na prevoz svojih otrok do Nove Gorice in tako 
naprej.  
Zato bi prosila, da ne bi ostali samo pri tem, da je pač ukinjena, ampak, da se mi 
dopolni ta odgovor še z odgovorom in mnenjem KS Čepovan.  
Prav tako bi želela vedeti, ali je res ta ambulanta dobro opremljena, kaj se bo zgodilo v 
tem primeru nedelovanja s to opremo in skratka bi želela vedeti tudi, ali je res tako 
slabo obiskana?   

 
Oddelek za družbene dejavnosti je posredoval naslednji odgovor: Oddelek za družbene 
dejavnosti je pridobil mnenje Krajevne skupnosti Čepovan glede ukinitve zobozdravstvene 
ambulante ter informacijo o stanju ambulante. 
V zvezi s problematiko zobozdravstvene ambulante v Čepovanu je na oddelku za družbene 
dejavnosti dogovorjen sestanek s svetnikoma mag. Darinko Kozinc in Antonom Petrovčičem, 
Zdravstvenim domom Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica ter koncesionarji, ki so izvajali 
zobozdravstveno varstvo odraslih v Čepovanu, zato bomo odgovor v celoti svetnici pripravili 
za naslednjo sejo mestnega sveta. 
 
 
18. SVETNICA MAG. DARINKA KOZINC  je podala naslednjo pobudo:  

Velikokrat so bile že dane pripombe, da so neusklajene prireditve med javnimi zavodi 
in MONG. Podobno se je zgodilo tudi letos ob kulturnem prazniku, ko je bila občinska 
proslava ob kulturnem prazniku istočasno kot ART sredica v Kulturnem domu, s to 
razliko, da javni zavodi imajo sprejet delovni program, ki ga potrdi svet zavoda že 
veliko prej in je seveda znan., medtem ko ima MON bistveno manj  prireditev in bi se 
zagotovo lahko na osnovi že sprejetih programov z zavodom lažje usklajevala, saj ne 
moremo negirati zakona fizike in nekateri ljudje so se pač morali odločiti med dvema 
kulturnima prireditvama in to v sredo, 5. februarja natančno ob isti uri.  
V izogib podvajanju prireditev, lepo prosim, da se datumi občinskih prireditev v bodoče 
usklajujejo oziroma da se pripravi plan prireditev, kot ga pripravljajo zavodi. Pripravijo 
naj se v okviru možnosti, kar je bil ne nazadnje tudi sklep odbora za kulturo, šolstvo in 
šport dne 14. 11. 2012, kar pa je očitno ostal nerealiziran.   

 
Kabinet župana je posredoval naslednji odgovor: Kot vam je že znano, mestna občina 
letošnje leto posveča plesni umetnosti, zato smo se tudi odločili, da slovesnost ob 
slovenskem kulturnem prazniku oblikujemo v znamenju plesa in obenem ponudimo možnost 
domačim ustvarjalcem, da se predstavijo. Za izvedbo plesne predstave je bil zaradi tehničnih 
zahtev primeren zgolj veliki oder v Slovenskem narodnem gledališču Nova Gorica. Zaradi 
velike zasedenosti te dvorane je bil edini prosti termin v tednu kulturnega praznika sreda, 5. 
februar. Program leta, posvečenega plesu, nastaja tudi v sodelovanju s Kulturnim domom 
Nova Gorica, tako da so bili tudi v tem hramu kulture o slovesnosti ob kulturnem prazniku že 
predhodno seznanjeni, vendar verjamemo, da tudi oni pogosto trčijo ob dejstvo, da se včasih 
dogaja  enostavno "preveč" kulturnih dogodkov.  
Tudi mi si ne želimo, da bi se dogodki prekrivali, vendar je včasih ob obilici kulturnih 
dogodkov to težko uresničiti. Po drugi strani pa pestrost in intenzivnost kulturne ponudbe 
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pomenita tudi to, da se v mestu še kako dogaja in da imajo ljubitelji kulture zato več možnosti 
na izbiro. Obžalujemo, da se kot ljubiteljica kulture, mestna svetnica in obenem govornica na 
istočasnem dogodku niste uspeli udeležiti naše slovesnosti ob kulturnem prazniku. Smo pa 
veseli, da ste si tega želeli. V tem letu pripravljamo še kar nekaj lepih, tudi plesnih dogodkov, 
na katere boste zagotovo povabljeni.  
Usklajevanje dogodkov rešujemo tako, da naše prireditve sporočamo v Turistično 
informacijski center TIC, ki mesečno v publikaciji KAM objavlja dogodke najrazličnejših 
institucij, društev, klubov itd. Tudi ostale institucije za najave in organizacije dogodkov 
usmerjamo k njim, saj pri njih najlažje dobijo informacijo o tem, kateri termini so že zasedeni. 
Mestna občina Nova Gorica že tradicionalno obeležuje državne praznike, torej je to že znana 
stalnica. Kar se tiče oblikovanja programa prireditev v naprej, pa se zares ne želimo 
omejevati v ustaljene vzorce. Dogajanje v mestu, ustvarjalnost in nove ideje nastajajo 
nenehno in tvorijo živo dogajanje, ki ga skušamo kar najbolje umeščati v siceršnje dogajanje. 
 
 
19. SVETNICA MAG. DARINKA KOZINC  je podala naslednjo pobudo:  

Dajem pobudo, da bi Komunala Nova Gorica dala možnost posameznikom, da pri 
zbiranju kosovnih odpadkov lahko pregledajo, izberejo in lahko za majhno odškodnino 
odpeljejo izbrani kos.   
Glede na trenutno ekonomsko situacijo bi tako omogočili posameznikom, da za mali 
denar pridejo do stvari, ki jih potrebujejo, obenem pa bi omogočili tudi tistim, ki se 
ukvarjajo z obnovo npr.: pohištva itd., da pridejo do kosa, ki se jim ga splača obnoviti 
in prodati oziroma dati ponovno življenje zavrženemu izdelku. 

 
Oddelek za gospodarstvo in gospodarske javne službe je posredoval naslednji odgovor:  
Vprašanje smo naslovili na izvajalca GJS oziroma koncesionarja Komunalo d.d. Nova Gorica, 
da nam pove svoj pogled na zadevo. Prejeli smo delni odgovor, ki je v bistvu le nadgradnja 
svetniškega vprašanja. 
Vsekakor bomo s koncesionarjem še analizirali zadevo vendar se nam že v naprej zastavlja 
vprašanje, kakšen bo doprinos.  
Če izhajamo iz prakse preteklih let ugotavljamo, da brskanje po smeteh in kosovnih odpadkih 
povzroča velike dodatne stroške, v kolikor koncesionar ne zagotovi dežurstva. V primeru 
dežurstva oziroma spremljanja nastane strošek dežurstva… Po drugi strani pa se z 
odobritvijo zadeve postavi vprašanje odgovornosti iz varstva pri delu. Ne glede na navedeno 
bomo nadaljevali z usklajevanjem s koncesionarjem, tako kot smo že v uvodu navedli. 
 
 
20. SVETNICA MAG. DARINKA KOZINC  je podala naslednjo pobudo: 

Dajem pobudo, da se na MONG pripravi akcijski načrt za starejše, kar utemeljujem s 
tem, da ima MONG največji delež starejših nad 65 let v Sloveniji. 

 
Oddelek za družbene dejavnosti je posredoval naslednji odgovor: Oddelek za družbene 
dejavnosti MONG pripravlja Strategijo razvoja socialnega varstva v Mestni občini Nova Gorica 
2014-2020, v kateri je zajeta tudi analiza trenutnega stanja na področju starejših ter vrsta 
ukrepov, ki so namenjeni populaciji starim 65 in več let. Zaradi navedenega ne bi bilo smotrno 
sprejemati akcijskega načrta posebej za starejše.  
Strategijo namerava oddelek za družbene dejavnosti predstaviti svetnikom na seji Mestnega 
sveta MONG predvidoma aprila 2014, skupaj z Regijskimi izvedbenimi načrti za celotno 
Severno primorsko regijo, ki jih pripravlja Center za socialno delo Nova Gorica, zaradi 
povezanosti ukrepov in ciljev obeh strateških dokumentov.  
 
 
21. SVETNICA MAG. DARINKA KOZINC je podala naslednjo pobudo:      
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Na naslednji seji naj se svetnikom in svetnicam posreduje poročilo o povzročeni škodi 
v MONG zaradi žleda in akcijski načrt odpravljanja posledic ter čiščenja in uporabe 
lesa iz gozda v lasti MONG.   
 

Kabinet župana je posredoval naslednji odgovor: V zvezi s pobudo svetnice vam v prilogi 
pošiljamo poročilo Štaba za civilno zaščito o izvajanju intervencijskih ukrepov ob žledolomu.  
Načrt odpravljanja posledic ter čiščenje in uporabe lesa iz gozda bomo pripravili v upravi 
MONG, ker vsi podatki še niso znani.  

PRILOGA 1 
 

 
22. SVETNIK MARKO TRIBUŠON je podal naslednjo pobudo:   

Občinski upravi in pristojnim službam dajem naslednjo pobudo za razširitev 
namakalnega sistema na severno ozeljansko in šmihelsko polje. 
Na južnem delu je že urejeno črpališče in del namakalnega sistema. Žal ta sega samo 
do regionalne ceste Nova Gorica–Ajdovščina. Na severni strani je še ogromno 
kmetijskih površin, katere se vedno intenzivnejše obdelujejo. Predvsem gre za 
samooskrbo z zelenjavo in poljščinami za katere so na tem delo zelo dobri pogoji. 
Največji problem pa predstavljajo prav sušna obdobja zaradi katerih so pridelave 
bistveno zmanjšane, pri nekaterih kulturah celo na meji rentabilnega. 
Ker je glede na napovedi v prihodnje pričakovati še večja sušna obdobja, je nujno 
zgraditi namakalni sistem. Zelo funkcionalen pa bi bil sistem tudi v zimskem času. 
Takrat namakanje ni potrebno in se pojavljajo viški vode. Ravno v teh obdobjih pa 
prihaja v tem predelu do zelo močne burje. Burja odnaša s seboj velike količine 
rodovitne prsti ter tudi vse zimske posevke. V kolikor bi bilo omogočeno namakanje 
prsti tudi v ta namen, bi bila tovrstna škoda precej manjša. Oblaki prsti in manjšega 
kamenja katero burja raznaša čez cesto pa so tudi zelo nevarni za udeležence v 
prometu in ogrožajo prometno varnost. 

 
Oddelek za gospodarstvo in gospodarske javne službe je posredoval naslednji odgovor:  
Namakalni sistem Vogršček je bil od zgraditve razdeljen med dva upravljavca in sicer je 
zajetje do vključno pregrade v pristojnosti vodarjev, ves razvod in ostala infrastruktura 
sistema od pregrade do končnega uporabnika pa v pristojnosti kmetijcev. Med vodarje in 
kmetijce je razdeljena tudi koncesija za upravljanje s sistemom. Celotni sistem Vogršček je v 
lasti države. 
MONG je pred leti finančno pomagala koncesionarju za kmetijski del sistema in to predvsem 
za pridobivanje gradbene dokumentacije za širitev sistema na nova območja v MONG. Za 
izvedbo del pa je takratni koncesionar kandidiral na državnih razpisih za urejanje velikih 
namakalnih sistemov.  
Zadnja širitev je bila predvidena na območju Šempasa, za kar je bila tudi narejena gradbena 
dokumentacija in pridobljeno gradbeno dovoljenje. Žal je takrat državni javni razpis kasnil in 
gradbeno dovoljenje je poteklo, do izvedbe pa zato tudi ni prišlo.  
Z letom 2013 se je zaključila finančna perspektiva EU 2007-2013 in z njo tudi podlage za 
nove razpise. Po informacijah, ki jih imamo, se pripravljajo nove strokovne in razvojne 
podlage, po katerih bodo v novi finančni perspektivi pristojna ministrstva pripravila nove 
razpise. Verjetno bodo novi razpisi pripravljeni predvsem za velike investicije in prav zato so 
tudi že v teku različni sestanki, ki vključujejo strokovne institucije za pripravo nadaljnjega 
izkoriščenja zajetja Vogršček. Med drugimi je bila izpostavljena tudi pobuda, da bi MONG 
sodelovala pri pripravi dokumentacije  za širitev območja namakalnega sistema Vogršček tudi 
na šempasko in braniško območje. Ker pa so ti razgovori šele v začetni fazi, ni še konkretnih 
rezultatov. Pobudo svetnika Marka Tribušona o namakanju zemljišč ob močnejših burjah, 
bomo izpostavili na katerem od sestankov na navedeno temo in poiskali strokovno mnenje.  
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34. SEJA MESTNEGA SVETA, 23. januar 2014 
 
 
1. SVETNIK TOMAŽ HORVAT, MAG., je postavil naslednje vprašanje:     

V zadnjem času je tudi v Novi Gorici veliko govora o nasilju v družini, tako o 
povzročiteljih nasilja kot tudi o žrtvah. Vedno več  je družin, ki se ubadajo s socialnimi 
stiskami, brezposelnostjo… in imajo take in drugačne probleme, ki jih potem rešujejo 
vsak na svoj način, žal pa jih mnogo rešuje na tak način, da se potem  nad nekom 
izživlja. Tu me kot prvo zanima statistična primerjava med prijavljenimi primeri nasilja v 
družini med leti 2012–2013, morebiti, če se pozna v tem statističnem pogledu porast 
tega fenomena tudi v Novi Gorici. Kajti v celi državi se to pozna.  
Zanima me, kakšni programi so v Novi Gorici, ki pač obravnavajo te žrtve nasilja in 
hkrati bi dal še pobudo, da se morebiti tudi v Novi Gorici razmišlja o tem, da bi se 
uvedlo tudi programe za povzročitelje nasilja v družini. Kajti vemo, da se to nasilje 
prenaša tudi iz staršev na otroke in tako naprej. Splošni trendi v Sloveniji kot tudi v 
Evropi kažejo na to, da je potrebno izvajati izobraževanje oziroma osveščanje in 
izobraževanje tudi teh, ki povzročajo nasilje.  
Poleg tega me še zanima, kako pri prijavi nasilja v družini sodeluje naš zdravstveni 
dom in sama naša medicinska stroka? S kom sodeluje in ali sodeluje tudi s Centrom 
za socialno delo in drugimi ustanovami, kajti na tem področju še ni izdelane neke 
strategije, pa bi rad, da bomo mogoče tudi mi tu v Novi Gorici eni izmed prvih v državi, 
ki bomo to področje uredili na nek zgleden način, da bomo lahko vzor tudi ostalim 
občinam. 

 
Oddelek za družbene dejavnosti nam je posredoval naslednji odgovor: Oddelek za 
družbene dejavnosti je za mnenje oziroma odgovor zaprosil Center za socialno delo Nova 
Gorica in Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova Gorica in prejel oba odgovora. Svetniku 
dajemo sledeč odgovor:   
Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova Gorica je v zvezi z vprašanjem svetnika Tomaža 
Horvata sporočil, da imajo na spletni strani javnega zavoda, ki je dostopen samo zaposlenim 
(intranet) objavljen Pravilnik o pogojih in postopkih pri obravnavanju nasilja v družini in 
obrazec »Obvestilo o zaznavi nasilja v družini«. Problematiko nasilja v družini obravnavajo na  
sestankih služb.  
Iz obrazca »Obvestilo o zaznavi nasilja v družini« je razvidno, da mora zdravnik, ki pri 
obravnavi pacienta domneva o nasilju v družini izpolniti navedeni obrazec, kjer vpiše podatke 
o domnevni žrtvi nasilja v družini, zapiše stanje oz. okoliščine, na podlagi katerih je mogoče 
sklepati, da se izvaja nasilje v družini. Predvideno je tudi, da zdravnik napiše ali gre za sum 
kaznivega dejanja, o katerem je zdravstveni delavec obvestil policijo po telefonu, ali gre za 
okoliščine, na podlagi katerih je mogoče sklepati, da je žrtev nasilja otrok, ali gre za nujni 
primer, ko je ogroženo življenje žrtve nasilja ali njenih otrok. Obvestilo o zaznavi nasilja se v 
skladu s Pravilnikom o pravilih in postopkih pri obravnavanju nasilja v družini pri izvajanju 
zdravstvene dejavnosti, posreduje izbranemu zdravniku oziroma pediatru.   
Na Centru za socialno delo Nova Gorica opažajo, da nasilje v družini narašča in se odraža v 
težjih oblikah. Vzrok je v naraščajoči brezposelnosti, ki pripelje do revščine, prisoten je tudi 
alkohol, druge psihične motnje ali duševne bolezni pri povzročiteljih nasilja. Opažajo, da je 
največ klicev na interventni službi čez vikend in prazniki. 
Center za socialno delo Nova Gorica je v letu 2012 obravnaval: 
- 125 primerov nasilja v družini na območju delovanja CSD Nova Gorica,  
- na območju delovanja CSD Nova Gorica je bilo izrečenih 10 ukrepov prepovedi 

približevanja in 27 drugih intervencij zaradi nasilja v družini izven poslovnega časa,  
v letu 2013 pa:  
- 133 primerov nasilja v družini na območju delovanja CSD Nova Gorica, 
- na območju delovanja CSD Nova Gorica je bilo izrečenih 17 ukrepov prepovedi 

približevanja in 17 drugih intervencij zaradi nasilja v družini izven poslovnega časa.  
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Na našem območju se izvajajo programi: 
- od leta 2000 deluje v okviru Škofijske Karitas Materinski dom v Solkanu in na Cesti ter 

Varna hiša Primorske v Novi Gorici (skrita lokacija), 
- od leta 2010 deluje v okviru Centra za socialno delo Nova Gorica Krizni center za otroke 

in mladostnike in od 2011 Dnevni center za otroke in mladostnike s psihosocialnimi 
težavami, 

- zadnji dve leti izvaja Društvo za nenasilno komunikacijo na Centru za socialno delo Nova 
Gorica Treninge socialnih veščin za moške, ki povzročajo nasilje nad ženskami - program 
je zasnovan na sklopu 12. predavanj, 

- Ozara, Šent, v okviru katerega deluje Dnevni center za uporabnike prepovedanih drog.  
Center za socialno delo Nova Gorica ugotavlja, da je največ programov za žrtve in 
povzročitelje nasilja v Ljubljani in da bi tudi v našem okolju potrebovali več programov 
predvsem za žrtve nasilja, ki potrebujejo največ pomoči, še zlasti po prijavi nasilja. Po Zakonu 
o preprečevanju nasilja v družini so centri za socialno delo dolžni nuditi pomoč žrtvi in 
povzročitelju nasilja.  
Center za socialno delo Nova Gorica sodeluje z zdravstvom in sicer v odgovoru navajajo, da 
od leta 2008, ko je bil sprejet Zakon o preprečevanju nasilja v družini, so regijske 
koordinatorke za obravnavo nasilja organizirale regijske in lokalne posvete, na katere so 
povabile strokovne delavce  centrov za socialno delo, predstavnike policije, šolstva, 
zdravstva, tožilstva, sodišča in nevladnih organizacij. Direktorji zdravstvenih institucij so 
predlagali, da se počaka do sprejetja Pravilnika o pravilih in postopkih pri obravnavi nasilja v 
družini pri izvajanju zdravstvene dejavnosti, ki je bil sprejet februarja 2011. Dogovor je bil, da 
strokovni direktorji seznanijo vse zaposlene s pravilnikom. Septembra 2011 so izvedli posvet 
za zdravnike in patronažen sestre v Zdravstvenem domu Nova Gorica, katerega se je 
udeležilo 18 zdravnikov in 10 patronažnih sester. V dogovoru s strokovnim direktorjem je bil 
oktobra 2011 strokovni posvet izveden tudi v bolnišnici v Šempeter, kjer je bil odziv 
zdravnikov majhen.  
Na pobudo koordinatork za obravnavo nasilja v družini je bil decembra 2013 v Državnem 
svetu posvet na temo nasilje v družini – sistemski odzivi nanj. Obeležili so peto obletnico 
sprejetja Zakona o preprečevanju nasilja v družini, deseto obletnico izvajanja ukrepa 
Prepovedi približevanja in deseto obletnico od zaposlitve koordinatork za obravnavo nasilja v 
družini. Iskali so odgovore na to ali so cilji, vloge, naloge in predvideni ukrepi različnih 
državnih organov in nevladnih organizacij pri obravnavi nasilja v družini pravilno in učinkovito 
zastavljeni. Želeli so ugotoviti kakšne so nujne spremembe oziroma popravki sistema, da bo 
slednji boljše deloval. Zaključki posveta glede sodelovanja zdravstva v primerih nasilja v 
družini je Center za socialno delo Nova Gorica ocenil, da je zdravstvo trenutna šibkejša točka 
sistema, saj ni zagotovljenih sistematičnih ukrepov na področju nasilja, kljub temu, da je 
nasilje v veliki meri tudi zdravstveni problem. Pravilnik v 3. členu določa, da zdravstveni 
delavci pri svojem delu sledijo strokovnim smernicam za obravnavo nasilja v družini, ki jih 
potrdi Zdravstveni svet. Kljub številnim pozivom, Ministrstvo za zdravje omenjenih smernic in 
protokolov za obravnavo nasilja še ni obravnavalo. Glede na izvedene aktivnosti v zdravstvu 
na našem območju Center za socialno delo Nova Gorica navaja, da z zdravstvom še kar 
dobro sodelujejo. Zdravstveni delavci pri delu še kar zaznajo nasilje in ga tudi prijavijo. Po 
mnenju Centra za socialno delo Nova Gorica je ena izmed prednosti manjšega okolja, v 
katerem živimo, tudi ta, da lahko z zdravstvenimi delavci izpostavijo osebni kontakt, kar 
pripomore k boljšemu sodelovanju. Zdravstveni delavci se praviloma odzovejo vabilom na 
multidisciplinarni tim, ki ga organizirajo.  
 
 

PODSEKRETAR ZA PODROČJE MS                                                                                 
                                                                                                      Miran Ljucovič 
 
  


